

Protokoll fört vid Skogstorps Golf's styrelsemöte

Datum: 2015-09-07
Plats: Orrliden
Närvarande: Alf Svensson
Tomas Ericsson
Olle Nilsson
Micael Petersson
Maria Larsson
Charlotta Klintmalm
Nina Lindström
Ej närvarande: Ulrika Kårefjärd

§ 1 **Mötets öppnande**

Alf förklarade mötet för öppnat.

§ 2 **Dagordning**

Dagordningen godkändes.

§ 3 **Föregående protokoll**

Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna.

Följande punkter var "öppna" från föregående möte:

a) *Supportertröjorna*

Micael rapporterade att vi nu fått ett nytt förslag med annat teckensnitt. Den nya tröjan ser bra ut men vi anser att det är lite sent att gå ut till medlemmarna nu. Vi håller på beställningarna till efter årsskiftet. Mötet var däremot rörande överens om att det är den här tröjan vi vill ha. Micael tar hem några storlekar så vi har för påseende.

b) *Vaktmästartjänsten*

Maria nämnde vårt förslag, att ta in semestervikarie för honom under sommaren, men just nu är han tveksam. Vi ligger lite lågt så länge så får vi göra ytterligare en avstämning vid årsskiftet.

§ 4 **Ordförandens punkt**

Inget nytt att rapportera mer än följande två punkter.

a) *Återkoppling kommunen*

Ännu ingen återkoppling.

Kommunen har beställt hem nät för att sätta upp bakom målen på A-plan.

b) *Idrottspolitik*

Nina var på den första träffen 2/9. Den hölls i Lokomotivet och ett bra föredrag av idrottshistorikern Johan Norberg inledde träffen. Det diskuterades bla hur vi kan förbättra hälsan hos kommuninnevånarna och på vilket sätt vi som idrottsförening kan

bidra.

Nästa träff är den 15/9 i Stora Salen vid Munktell. Nina går även då och eventuellt så kommer Thomas med.

§ 6 **Konsulentens rapport**

Punkter från tidigare möte

a) **Underhåll klubbhus**

Maria har pratat med Lasse om färg till fönster och vindskivor. Dessvärre är det lite sent att göra själva målningen nu. Däremot borde Kommunfastigheter engagera sig eftersom de står för underhållet av fastigheten.

Vindskivorna och fönstren klarar sig över vintern enligt Lasse.

b) **Telefonin**

Den är nu uppsagd och vi har fått bekräftelse på att abonnemanget avslutas vid årsskiftet, eller tidigare om vi så önskar.

Vad gäller fiberdragning via Svensk Infrastruktur så bör vi undersöka möjligheten att Kommunen tar kostnaden för framdragning till klubbhuset.

Övriga rapporter från konsulenten

- Maria har haft möte med Fovea, de som tagit lagfoto tidigare år. Vi meddelade att vi inte vill ta kort varje år utan ser snarare ett vartannatårskontrakt.
- Vi har fått fram fler nya domare i föreningen – jättekul.
- Nästa sammandrag är nu på söndag 13/9 vilket är det sista för året. Vi har haft fyra totalt i år.
- Fakturor har gått ut till dem som ville köpa sig fria från Hemmavinsten. Dröjde inte länge förrän Maria fick ett par samtal och ett mail från kritiska föräldrar. Vi behöver förtydliga allt kring medlemsavgifter och lottprenumerationen till nästa år! Att vi lägger en säsongsavgift där vi kan välja en högre summa och inga lotter eller en reducerad summa där man tecknar sig för en lottprenumeration.
- Vi har fått förfrågan om att köpa in styrketräningsmaterial till föreningen. Det finns inga pengar i budget för att köpa något i år men vi har det i åtanken inför nästa år.

§ 7 **Ekonomi**

Ekonomi löper enligt budget.

a) **Sponsring**

Inga nya sponsorer har inkommit. Ett par kontakter har tagits med nya företag men vi har inte fått återkoppling från alla än.

§ 8 **Verksamhetsfrågor**

a) **Ungdom**

Micael har pratat med ett par ledare i IK Standard och vi bör ta en träff med klubben för att se över samarbetsformer. Micael tar fortsatt kontakt med Standard för att få bollen rullning...

b) **Senior**

Går bra för laget nu. Har fyra vinster på fyra spelade matcher. Vi behöver dock söka nya ledare till nästa säsong.

c) **Arrangemang**

- a. *Skogstorpsdagen 22/8*
Det var strålande väder och allt gick bra. Det tog slut på mat, glass och dricka så vi fick åka in och handla extra. Totalt fick vi in drygt 30 000kr i intäkter.
- b. *Ungdomsavslutningen*
Bokas till lördagen den 17 oktober. Vi behöver se över intresset med eventuell föräldrafest i samband med avslutningen. Finns underlaget? Hinner vi?
Satsa på aktivitet i november istället så vi hinner planera. Maria går ut till kontaktföräldrarna och kollar intresse!

§ 9 Skrivelser

Några skrivelser, som ännu inte mailats ut till styrelsen, har inte inkommit sedan sist.

§ 10 Övriga frågor

Micael hade kontakt med en tjej som driver "futebol dà forca" i flera länder.

Sjukvårdsutbildning behöver vi ha kontinuerligt i föreningen. SISU håller i många bra utbildningar. Maria pratar med Peter Lundh om detta.

§ 11 Nästa möte

Nästa styrelsemöte blir den 13/10 kl 18:00.

§ 12 Mötets avslutning

Alf tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Alf Svensson